
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Θεσσαλονίκη, 13/9/2022 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 
 

ΘΕΜΑ:  «Εκτός παιδικών σταθμών και ΚΔΑΠ άνω των 4500 παιδιά της Αχαΐας» 

 

Κύριε Υπουργέ,  
 

Όπως μας παραπονέθηκαν γονείς που διαμένουν σε περιοχές της Αχαΐας, αρκετές 

χιλιάδες παιδιά του νομού δεν κατοχύρωσαν το δικαίωμα συμμετοχής στα Κέντρα 

Δημιουργικής Απασχόλησης («ΚΔΑΠ») ή στους παιδικούς σταθμούς, με τον σχετικό 

αριθμό που διαρρέει στις ενημερωτικές ιστοσελίδες να αφορά σε άνω των 4.000 παιδιών. 

Επίσης, «κόπηκαν», όπως φαίνεται, από την σχετική συμμετοχή ακόμα και γονείς με 

πενιχρά εισοδήματα. Η προηγούμενη εξέλιξη φέρνει σε απόγνωση χιλιάδες οικογένειες της 

Αχαΐας και στην ουσία, είτε καθηλώνει σε αναγκαστική ανεργία έναν γονιό στο σπίτι, εν 

μέσω κρίσης, είτε αναγκάζει την οικογένεια να πληρώνει τεράστια ποσά σε «baby sitting». 

Ως εκ τούτου, είναι  προφανής η ανάγκη παρέμβασής σας για να βγουν οι ανωτέρω γονείς 

από το παραπάνω αδιέξοδο.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Προτίθεσθε να προβείτε στις αναγκαίες διορθωτικές παρεμβάσεις, έτσι ώστε να γίνουν 

αποδεκτά στα ΚΔΑΠ και στους παιδικούς σταθμούς όλα τα παιδιά των εργαζόμενων 

πολιτών, που ζουν στην περιοχή της Αχαΐας; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7379

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2022




